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TOPLANTI TUTANAĞI  

  

Toplantı Adı: Müzik Eğitimi ABD Akreditasyonu ve Genel Değerlendirme Toplantısı 

Toplantı No: 2024 / 04 

Toplantı Tarihi:  18.12.2024 

Toplantı Saati:    10.30 

Toplantı Yeri: E Blok 5. Kat 522  

Toplantı Koordinatörü: Prof. Dr. Begüm ÖZ 

Raportör: Ebru USLAN 

 

Toplantıda Görüşülen Gündem Maddeleri:  

1. Müzik Eğitimi ABD akreditasyonu için tanıtım yapılması 

2. Akreditasyona başvuru için görüşlerin alınması 

3. Akreditasyon çalışma komisyonlarının belirlenmesi 

4. Nisan ayında Çanakkale Belediyesi ile birlikte düzenlenecek konser için görüşlerin alınması, 

görevlendirme ve planlamanın yapılması 

5. Dilek ve temenniler 

 

Toplantı Tutanağı  

   Müzik Eğitimi Ana Bilim Dalı toplantısı, 18.12.2024 tarihinde gerçekleşmiştir. Toplantıya 

Müzik Eğitimi ABD öğretim elemanları katılmıştır. Bölüm başkanı Prof. Dr. Begüm Öz tarafından 

yapılan açılış konuşmasının ardından gündem maddelerine geçilmiştir. 

1. Bölüm başkanı Prof. Dr. Begüm Öz tarafından Akreditasyon Sürecini tanıtan sunum 

yapılmıştır. Sunum kapsamında akreditasyonun ne olduğu, amacı, işleyiş süreci ele alınmıştır.  

2. Akreditasyona başvuru için görüşlerin alınmıştır. Bu konuda öğretim elemanlarının hepsi 

akreditasyonun gerekliliği konusunda görüş sunmuştur. Konu kapsamında Prof. Dr. Alaattin 

Canbay, bugüne kadar eğitim-öğretim faaliyetlerine ilişkin tutumumuz ve yönetimsel 

yaklaşımımızla bu sürece oldukça hazır olduğumuzu belirtmiştir. Öğr. Gör. Mete Gökçe, 

akreditasyonun öğrencilere ve dış paydaşlarımız olan eğitim kurumlarına olumlu bir şekilde 

yansıyacağını söylemiştir. Dr. Öğr. Üyesi Ezgi Ertek Babaç, akreditasyon sayesinde fiziksel 

olanaklarımızın iyileştirilebileceğinden ve bu sayede diğer kurumlarla rekabet şartlarımızın 

daha adil olabileceğinden bahsetmiştir. Bu konu kapsamında üniversite yönetiminin ana bilim 

dalımıza davet edilmesi ve fiziki şartlarımız hakkında bilgi verilmesi kararlaştırılmıştır. Fiziki 

şartların iyileştirilmesi üzerine gerekli raporun hazırlanması için Prof. Dr. Alaattin Canbay 

gönüllü olmuştur. 



3. Akreditasyonun sağlıklı bir şekilde yürütülmesi ve tüm öğretim elemanlarınca benimsenmesi 

açısından standart alanlara yönelik oluşturulan çalışma komisyonları öğretim elemanlarına 

sunulmuş, görüşleri alınmış ve öneriler doğrultusunda revizyon yapılmıştır.  

      Belirlenen hedeflerin gerçekleştirilmesine yönelik oluşturulan çalışma komisyonları aşağıdaki 

şekilde yapılandırılmıştır: 

1. Komisyon: Öğretimin planlanması, uygulanması ve değerlendirilmesi 

Dr. Öğr. Üyesi Ezgi ERTEK BABAÇ 

Öğr. Gör. Tamer BEKTAŞ 

Öğr. Gör. Feryal GÜNAL 

2. Komisyon: Öğretim elemanları ve Öğrenciler 

Prof. Dr. Alaattin CANBAY 

Öğr. Gör. Mete GÖKÇE 

Öğr. Gör. Can Emre AKAY 

Sınıf ve Öğrenci Temsilcileri 

3. Komisyon: Fakülte-Okul İşbirliği ve Tesisler, Kütüphane ve Donanım 

Prof. Dr. Feyza SÖNMEZÖZ  

Öğr. Gör. Çiğdem ERGUN GÜVENÇ  

Öğr. Gör. Ceyda BOZER 

4. Komisyon: Yönetim ve Kalite Güvencesi 

Prof. Dr. Begüm ÖZ  

Öğr. Gör. Zafer TURAL 

Rapor ve Dosyalama: Prof. Dr. Begüm ÖZ, Dr. Öğr. Üyesi Ezgi ERTEK BABAÇ, Öğr. Gör. 

Zafer TURAL, Ebru USLAN. 

4. Nisan ayında Çanakkale Belediyesi ile birlikte düzenlenecek konser için görüşler alınmıştır. 

Konser organizasyonu için Öğr. Gör. Tamer Bektaş görevlendirilmiştir. 

5. Dilek ve temennilerde;  

Öğr. Gör. Tamer Bektaş, günümüz ekonomik koşullarının aileler üzerinde yarattığı zorluklara 

dikkat çekmiş ve bu durumun, yetenekli ve uygun niteliklere sahip birçok öğrencinin viyola ve 

viyolonsel gibi enstrümanları seçmesine engel olduğunu ifade etmiştir. Bu nedenle, orkestranın 

hedeflenen performansı sergileyemediğini ve söz konusu durumun “eğitimde fırsat eşitliği” 

ilkesine aykırı olduğunu vurgulamıştır. Ayrıca, demirbaş malzeme olarak 2 viyola ve 2 

viyolonselin temin edilmesinin gerekliliğini belirtmiştir. 

Prof. Dr. Begüm ÖZ ve Öğr. Gör. Zafer TURAL, ana bilim dalı kadrosunda araştırma görevlisi 

bulunmayışının idari pek çok görevi kendilerinin yapma zorunluluğuna değinmişler ve 2 

Araştırma Görevlisi kadrosu istenmesi gerektiğini vurgulamışlardır. 

Öğr. Gör. Feryal Günal, mezun takip sistemine erişim ve kayıt konusunda mezunların problem 

yaşadıklarını belirterek durumun düzeltilmesi için gerekli görüşmelerin yapılması temennisinde 

bulunmuştur. 

Ana Bilim Dalı Başkanı Öğr. Gör. Zafer Tural, sınavlarda gözetmen bulma sorununa değinerek, 

öğretim üyelerinin de gözetmenlik almasını önermiştir. Bu durum tüm öğretim üyeleri tarafından 

oybirliği ile kabul edilmiştir. 



Bölüm sekreteri Ebru Uslan, akreditasyon sürecinde önemli karar, tutanak ve yazışmaların mail 

üzerinden iletilmesini, acil durumlarda whatsapp grubundan paylaşım ve haberleşmenin 

sağlanmasını ve ÜBYS sisteminin her gün düzenli şekilde kontrol edilmesini vurgulamıştır. 

Paylaşılan öneri ve temennilerle toplantı sonlandırılmıştır.   

   

 

 

 

 

 

Prof. Dr. Begüm ÖZ 

Güzel Sanatlar Eğitimi Bölüm Başkanı  
 

 

 

 

EK 1: Katılımcı Listesi   

Ek 2: Toplantı Fotoğrafları  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



EK-2 Toplantı Fotoğrafları  

 

 

                                           


